

3. E. Fournier.	150.00
4. City House Furnishing.	123.78
5. Greenshields Limited.	112.50
6. Wilders Limited.	60.00
7. Hodgson, Sumner Limited.	150.00
8. H. P. Labelle & Cie.	300.00
9. Avila Tremblay.	413.00
10. The Stoddard Bedding Co.	150.00

Les chèques de dépôt ci-dessus mentionnés sont remis au Trésorier de la Cité.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 12 mars 1912, p.m.

M. Lachapelle, président. MM. Ainey et Dupuis.

Soumis un extrait du procès-verbal d'une séance du Conseil tenue le 8 janvier 1912, à l'effet de prier les Commissaires d'étudier la question de l'acquisition des immeubles nécessaires pour compléter l'élargissement de la rue de la Montagne, de la rue Notre-Dame à la rue Dorchester.

Soumis à ce sujet un rapport du président du Bureau des Evaluateurs transmettant un estimé des propriétés à exproprier pour ledit élargissement.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant que le Département en Loi soit autorisé à faire les procédures en expropriation suivant la Loi.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 13 mars 1912, a.m.

En l'honneur le Maire. MM. Lachapelle, Dupuis et Ainey.

1.—Soumis un rapport de M. L. N. Sénécal, secrétaire des Commissaires en expropriation, "re" C. S. M. No 670, expropriation pour l'élargissement de la ruelle St-Louis, dans le quartier Emard, transmettant le compte des Commissaires nommés pour procéder dans l'instance, lesdits comptes s'élevant à la somme totale de \$2,030.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant le paiement desdits comptes, ladite somme de \$2,030 à être prise sur le fonds d'emprunt.

2.—Soumise une communication de Mademoiselle Hermine Bernard, infirmière en charge de l'Hôpital des Varioteux, au sujet de son salaire comme telle.

Résolu: D'autoriser le Trésorier de la Cité à payer le salaire de ladite Demoiselle Bernard, à compter du premier mars 1912.

3.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, recommandant le changement de nom de certaines rues.

Résolu: De transmettre ledit rapport au Conseil avec recommandation de le soumettre à la Commission Spéciale des Noms de rues.

4.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef déclarant que M. Félix Vandal, ingénieur en charge des engins à gaz du système de Notre-Dame de Grâce a commis plusieurs irrégularités dans son service, et transmettant sa démission comme tel, et recommandant que M. Arthur Presseau soit nommé pour le remplacer.

Résolu: Que M. Félix Vandal reçoive l'avis que sa démission est acceptée et que M. Arthur Presseau soit nommé pour le remplacer.

5.—Le Surintendant des Edifices Municipaux recommande l'installation d'un téléphone portatif dans le bureau de la Cour du Département de l'Aqueduc, rue St-Luc, au coût de \$52 par année.

Résolu: D'autoriser l'installation dudit téléphone.

6.—Soumise une notification par la succession Alexis Brunet "vs" la Cité de Montréal.

Résolu: De référer au Département en Loi pour aviser.

7.—Soumise une sommation et protêt à la Cité de Montréal à la réquisition de M. Alexandre Marsan.

3. E. Fournier.	150.00
4. City House Furnishing.	123.78
5. Greenshields Limited.	112.50
6. Wilders Limited.	60.00
7. Hodgson, Sumner Limited.	150.00
8. H. P. Labelle & Cie.	300.00
9. Avila Tremblay.	413.00
10. The Stoddard Bedding Co.	150.00

The above cheques were deposited with the City Treasurer.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 12th March 1912, p.m.

Present: Messrs. Ainey and Dupuis. Mr. Lachapelle in the chair.

Submitted an extract from the minutes of a meeting of Council held on the 8th January 1912, requesting the Board of Commissioners to consider the question of acquiring the immovables required to complete the widening of Mountain street, from Notre Dame to Dorchester.

In this connection, submitted a report from the Chairman of the Board of Assessors, transmitting a statement showing the assessed value of the properties to be expropriated for said widening.

Resolved: That a report be made to Council recommending that the Law Department be authorized to proceed with the expropriation according to Law.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 13th March 1912, a.m.

Present: His Worship the Mayor, chairman, and Messrs. Lachapelle, Dupuis and Ainey.

1.—Submitted a report from Mr. L. N. Sénécal, Secretary of the Expropriation Commissioners, transmitting an account of the fees due to the Commissioners "re" expropriation for the widening of St. Louis Lane, Emard ward, S. C. M. No. 670, the said account amounting to \$2,030.

Resolved: To report to Council, recommending that said account be paid, the said sum of \$2,030 to be charged against the Loan Fund.

2.—Submitted a communication from Miss Hermine Bernard, nurse in charge of the Small-Pox Hospital, in connection with her salary.

Resolved: To authorize the City Treasurer to pay to the said Miss Bernard her salary from the 1st March 1912.

3.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that the names of certain streets be changed.

Resolved: To submit said report to Council with a recommendation that the same be referred to the Special Committee on Street Names.

4.—Submitted a report from the Chief Engineer, stating that Mr. Félix Vandal, engineer in charge of the gas engines of the Notre Dame de Grâce waterworks, committed several irregularities in his service and transmitting his resignation as such, and recommending that he be replaced by Mr. Arthur Presseau.

Resolved: That Mr. Vandal be notified that his resignation has been accepted and that Mr. Art. Presseau be appointed to replace him, at the same salary as Mr. Vandal.

5.—The Superintendent of Municipal Buildings recommended that a portable telephone be installed in the office of the yard of the Water Department, St. Luke St., at a cost of \$52 per annum.

Resolved: To concur in said recommendation.

6.—Submitted a notification and protest from the Alexis Brunet Estate.

Referred to the Law Department for a report.